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Zápis 

ze 7. jednání dopravní komise v roce 2021  konaného dne 15.12.2021 v 15.30 hod. v malé 

zasedací síni radnice 

 
Přítomni dle prezenční listiny: 

Členové DK:  
Michal Cvik 
Bohumil Janouš 
Ing. Jan Novotný – od 16.15 hod. 
Miroslav Rusiňák 
Milan Tichý 
Martin Šmíd – od 15.38 hod.  
 
Hosté:  
Jaroslav Špička – místostarosta města – do 16.52 hod. 
Ing. Radim Laibl – místostarosta města – od 15.40 hod. do 16.30 hod. a od 18.04 hod.  
Ing. Marek Pataky – odbor rozvoje města 
Ing. Katřina Mazánková – vedoucí odboru rozvoje města – do 18.47 hod. 
 
 
Tajemník DK: Jiří Dobruský 
___________________________________________________________________________ 

46/21  Podnět předsedy dopravní komise pana Janouše – přechod pro chodce ul. 
Nákladní, Plzeňská I/27 – (bez podkladových materiálů) 

  
Dopravní komise vyslechla podnět pana Janouše, že na Nákladní ulici u čp. 459 se ztrácí 
černá barva z chybně vyznačeného přechodu pro chodce. Vyznačení přechodu je zde 
nebezpečné. K tomuto bylo odpovězeno panem Patakym a panem Dobruským, že tato věc je 
již v řešení a zhotovitel rekonstrukce ul. Nákladní provede nápravu nejlépe odstraněním 
(obroušením) barvy, aby se tato situace neopakovala. Komise s tímto vyslovila souhlas. 
 
Hlasování v 15.30 hod 
 
 
 Cvik Janouš Novotný Rusiňák Šmíd Tichý 
PRO / / nepřítomen / nepřítomen / 
PROTI       
ZDRŽEL SE       

 

__________________________________________________________________________ 

47/21  Podnět předsedy dopravní komise pana Janouše – Husitské nám.  DZ + VO (bez 
podkladových materiálů)  

 
Dopravní komise vyslechla podnět pana Janouše, že po dokončení rekonstrukce Husitského 
náměstí je pro řidiče rozporné dopravní značení při výjezdu z Husitského náměstí, kdy řidiči 
na jednu stranu ukládá konec obytné zóny povinnost dát přednost v jízdě všem vozidlům, na 
druhou stranu je zde dopravní značka hlavní silnice, která tuto povinnost ruší. Toto dopravní 
značení je sice v souladu se schváleným projektem (odsouhlaseným dopravní komisí), ale je 
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nutno tento rozpor vyřešit. Pan Dobruský sdělil, že na místě již bylo místní šetření se 
zástupcem DI Policie ČR Louny a bylo to konzultováno i se zástupcem DI PČR Ústí nad 
Labem s tím, že budou doplněny dodatkové tabulky s tvarem křižovatky a bude doplněna DZ 
hlavní silnice od okružní křižovatky: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dopravní komise po diskuzi, kdy se zvažovaly různé varianty řešení, doporučuje radě města 
schválit změnu svislého a vodorovného dopravního značení tak, aby byla hlavní pozemní 
komunikace směrem od čerpací stanice pohonných hmot k okružní křižovatce (pozn. 
v minulosti již toto dopravní řešení na tomto místě bylo).  
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Dotaz ohledně funkčnosti veřejného osvětlení na Husitském náměstí byl panem Patakym 
odpovězen. 
 
Hlasování v 16.07 hod. 
 
 Cvik Janouš Novotný Rusiňák Šmíd Tichý 
PRO / / nepřítomen / / / 

PROTI       
ZDRŽEL SE       

___________________________________________________________________________ 

 

48/21  Podnět předsedy dopravní komise pana Janouše – přechody pro chodce na silnici č. 
I/27 

 
Dopravní komise vyslechla podnět předsedy dopravní komise pana Janouše ve věci 
bezpečnosti chodců na přechodech pro chodce na silnici č. I/27 u Benziny a po diskuzi 
doporučuje radě města zadat jednoduchou studii, která bude řešit možné zvýraznění 
přechodů, zpomalení řidičů příslušným vodorovným dopravním značením, osvětlení přechodů 
a či vyznačením středového ostrůvku. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hlasování v 16.29 hod. 
 
 Cvik Janouš Novotný Rusiňák Šmíd Tichý 
PRO / / / / / / 

PROTI       

ZDRŽEL SE       

___________________________________________________________________________ 
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49/21  Podnět předsedy dopravní komise pana Janouše – ulice Politických vězňů (bez 
podkladových materiálů)  
Na návrh paní starostky Mgr. Hamousové a po dohodě s panem místostarostou  
Špičkou byli k tomuto bodu pozváni projektant stavby, zástupce zhotovitele a 
technický dozor stavby. Okruh řešených otázek: 

− probíhá realizace podle PD 
− výše chodníků oproti původnímu stavu, výškové zaměření 
− vjezdy/vchody s prudkým sklonem (zvednutí chodníků) 
− řešení odvedení vody před vjezdem do zahrady (odtokový žlábek?? - xy ?) 
− řešení mezery mezi dlažbou chodníku a podezdívkou plotu  
− případně další rizikové detaily zjevné ze současného stavu zhotovení 

 
Pan Pataky oznámil, že pozvaní hosté se z jednání omluvili z důvodu pracovních či 
soukromých aktivit. Dopravní komise vyslechla rozsáhlou kritiku pana Janouše na technické 
řešení stavby, zhotovitele stavby, dozor stavby, projektanta atd. s tím, že výškové řešení je 
špatně, detaily stavby jsou nekvalitní, vstupy a vjezdy špatně řešené a nebezpečné, obruby 
jsou zbytečně vysoko, v ulici je navrženo málo stromů a ty které jsou navrženy neporostou, 
protože projektant nevhodně navrhl úzký zelený pruh, aniž by zúžil chodníky apod. bylo 
zmiňováno možné zastavení stavby (pokládka asfaltu do doby vyřešení problémů). Ke kritice 
bylo oponováno rozestavěností stavby, že „nedodělky“ a detaily se budou teprve řešit, 
výškové řešení je dle PD a je zaměřeno geodetem, řešení vstupů a vjezdů jsou odsouhlaseny 
majiteli připojovaných nemovitostí, při projektování je nutno dodržovat normy, vyjádření 
správců sítí apod. Toto vysvětlení však nebylo považováno za dostatečné. Bylo nadrženo 
usnesení, které doporučuje radě města vše prověřit a nechat předělat.  
Pro přijetí usnesení je nutná dle statutu dopravní komise nadpoloviční většina členů komise (4 
hlasy). Usnesení tedy nebylo schváleno. 
 
Hlasování v 17.53 hod. 

 
 Cvik Janouš Novotný Rusiňák Šmíd Tichý 
PRO  / / /   

PROTI       
ZDRŽEL SE /    / / 

 

___________________________________________________________________________ 

50/21  Studie parkování ve vnitrobloku ulice Hálkova – předkládá ing. Pataky, odbor 
rozvoje města (poklady v příloze pozvánky) 

 
Dopravní komise projednala dvě varianty technického řešení parkování ve vnitrobloku ulic 
Hálkova v Žatci. Dopravní komise po diskusi doporučuje radě města pracovat s variantou A 
s tím, že bude prověřena možnost podélného parkování podél rodinných domů a naproti 
prodejně, bude zaslepen výjezd z parkoviště k čp. 401 (bude jeden vjezd a výjezd 
z parkoviště), bude zachována jednosměrka (nebude výjezd na ulici Svatováclavskou), bude 
doplněna (řešena) zeleň ve vnitrobloku, oddělení parkovacích míst zelení. 
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Doporučená varianta A: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Varianta B: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 6 

Hlasování v 18.30 hod. 
 
 
 Cvik Janouš Novotný Rusiňák Šmíd Tichý 
PRO / / / / / / 
PROTI       
ZDRŽEL SE       

___________________________________________________________________________ 

51/21  Podnět místostarosty města ing. Laibla – přechod pro pěší přes železniční koleje v 
ulici Mostecká  (snímek z mapy v příloze pozvánky)  

  
Dopravní komise vyslechla informaci od pana místostarosty Laibla o probíhajícím jednání 
s českými drahami o požadavku občanů na zabezpečení (zřízení) přechodu (podchodu) přes 
železniční trať propojující Mosteckou ulici. V současné době je přechod přes trať zakázán, 
přesto je tento zákaz porušován, jelikož se jedná o nejkratší cestu z oblasti za tratí a 
z Velichova a od Koita. Dopravní komise podporuje tuto snahu a doporučuje radě města 
v jednání pokračovat.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hlasování v 18.39 hod.  
 
 
 Cvik Janouš Novotný Rusiňák Šmíd Tichý 
PRO / / / / / / 
PROTI       
ZDRŽEL SE       

__________________________________________________________________________ 
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52/21  Podnět místostarosty ing. Laibla a člena dopravní komise ing. Novotného – revize 
plánovaných cyklostezek – (podklady od ing. Patakyho v příloze pozvánky) 

− cyklostezka úsek č. 1 - zpracována PD, před podáním žádosti o vydání stavebního 
povolení 

− cyklostezka úsek č. 2 - zpracována PD, vydáno SP 
− cyklostezka úsek č. 6 - vydáno územní rozhodnutí, zpracování PD pro vydání SP 
− propojka cyklostezek úsek č. 3 - zpracována PD, řešení majetkoprávních vztahů 
− propojka cyklostezky úsek č. 2 s ul. Chomutovská - zpracována PD, řešení 

majetkoprávních vztahů. 
 
 
Dopravní komise vyslechla informaci pana místostarosty Laibla, že z důvodu změny 
dotačních pravidel je nutno stávající vyprojektované a povolené rekonstrukce stávajících 
pozemních komunikací jako cyklotrasy změnit na cyklostezky, jinak nelze dotaci čerpat. 
Zejména úseky č. 2 a úsek č. 1. Je tedy nutno změnit projektovou dokumentaci a dopravní 
značení tak, aby stavba byla povolena jako cyklostezka, nejlépe jako cyklostezka s vjezdem 
motorových vozidel na výjimku z dopravního značení nebo cyklostezka s vjezdem vozidel 
osazením dodatkových tabulek apod. K tématu proběhla bouřlivá diskuse, kdy vedoucí 
odboru dopravně správních agend vysvětloval legislativní možnosti, povolovací řízení, 
význam dopravního značení (zákaz vjezdu motorových vozidel na cyklostezky), cyklostezky 
jsou budovány pro cyklistickou dopravu, nelze tedy umožnit veřejný provoz vozidel (ohrožení 
cyklistů), nutnost zajištění objízdné trasy pro veškerou dopravu po jiných komunikacích, 
nelze ohýbat zákony jen z důvodu dotací apod., (obrázek  s objízdnou trasou): 
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Dopravní komise po diskusi a návrhu různých usnesení doporučuje radě města úseky č. 1 a č. 
2 schválit jako cyklostezky. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hlasování v 19.26 hod.  
 
 Cvik Janouš Novotný Rusiňák Šmíd Tichý 
PRO / / / /  / 

PROTI       
ZDRŽEL SE     /  

 
__________________________________________________________________________ 

Jednání dopravní komise ukončeno v 19.27 hod. 
 
Zapsal:        Odsouhlasil: 
Jiří Dobruský       Bohumil Janouš 
tajemník dopravní komise     předseda dopravní komise 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 9 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


